
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

2 6. BS. 2018

Wloclawek 25.09.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

Zwracan sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Woclawka o uprzqtnigcie jezdni z chodnikami z kamieni i innych

zariecryszczeri na mo5cie stalowym na calej dtugoSci od ulicy

Lipnowskiej do Placu Kopernika.

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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